

Title (en)

Strings tensionable racket for ball games, in particular tennis, squash or the same.

Title (de)

Saitenbespannbarer Schläger zum Spielen von Bällen, insbesondere Tennis-, Squash-Schläger oder dergleichen.

Title (fr)

Raquette à cordes pouvant être tendues, pour jeux de balles, en particulier tennis, squash ou équivalent.

Publication

EP 0495387 A1 19920722 (DE)

Application

EP 92100225 A 19920109

Priority

DE 9100325 U 19910112

Abstract (en)

The invention relates to a racket which can be strung for ball games, in particular tennis, badminton, squash rackets or the like, having a handle, a hoop-type racket head, in which the strings forming the playing surface can be incorporated, and a central region which connects the handle and the racket head and is formed by two frame branches enclosing an approximately triangular cutout, the cutout 9 being of asymmetrical construction relative to the longitudinal mid-axis 10 of the racket 1 running centrally through the handle 2 and the racket head 3. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen saitenbespannbaren Schläger zum Spielen von Bällen, insbesondere Tennis-, Badminton, Squash-Schläger oder dergleichen, mit einem Handgriff, einem reifartigen Schlägerkopf, in den die die Spielfläche bildenden Saiten einziehbar sind und einen den Handgriff und den Schlägerkopf verbindenden Mittelbereich, der durch zwei eine etwa dreieckige Ausnehmung einschließende Rahmenzweige gebildet wird, wobei die Ausnehmung 9 bezogen auf die durch den Handgriff 2 und den Schlägerkopf 3 mittig verlaufende Mittellängsachse 10 des Schlägers 1 unsymmetrisch ausgebildet ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A63B 49/02

IPC 8 full level

A63B 49/02 (2015.01); **A63B 49/03** (2015.01)

CPC (source: EP US)

A63B 49/02 (2013.01 - EP US); **A63B 49/028** (2015.10 - US); **A63B 49/03** (2015.10 - EP US); **A63B 60/48** (2015.10 - EP);
A63B 2049/0325 (2015.10 - EP)

Citation (search report)

- [X] EP 0074339 A1 19830316 - GIBELLO CARLO
- [X] WO 8902296 A1 19890323 - KNEISSL TIROL SPORTARTIKEL AG [AT]
- [A] GB 1322606 A 19730711 - YONEYAMA RACKET KK
- [A] US 4413822 A 19831108 - FERNANDEZ DAVID [US], et al
- [A] WO 9014870 A2 19901213 - BAUMGARTNER JOSEF [DE], et al

Cited by

FR2821756A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0495387 A1 19920722; EP 0495387 B1 19960410; AT E136474 T1 19960415; DE 59205921 D1 19960515; DE 9100325 U1 19910404;
ES 2088508 T3 19960816

DOCDB simple family (application)

EP 92100225 A 19920109; AT 92100225 T 19920109; DE 59205921 T 19920109; DE 9100325 U 19910112; ES 92100225 T 19920109